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Abstract (en)
In a coated paper guide roller for a web-fed rotary printing press, having a cylindrical base body (2) and a shell (3) intimately joined to the base
body (2) and with a rough, ink-repelling surface, the shell (3) has a first layer (4) surrounding the surface of the base body (2) and consisting of an
ultrahigh-molecular base material, which layer is surrounded by a second layer (5) of preferably the same base material as a carrier substance for a
single layer of glass beads mixed in. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer beschichteten Papierleitwalze für eine Rollenrotationsdruckmaschine mit einem zylindrischen Grundkörper (2) und einem mit dem
Grundkörper (2) innig verbundenen Mantel (3) mit einer rauhen, farbabweisenden Oberfläche weist der Mantel (3) eine erste, die Oberfläche des
Grundkörpers (2) umgebende Schicht (4) aus einem ultrahochmolekularen Grundstoff auf, die von einer zweiten Schicht (5) aus vorzugsweise dem
gleichen Grundmaterial als Trägersubstanz für einlagig eingemischte Glaskugeln umgeben ist. <IMAGE>
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